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Protokoll från styrelsemötet, 2024-05-06, kl 15 - 17 

 

Plats: Sockerbagaren, Skara 

Närvarande: Elisabet Stålarm, Lars Andersson, Aina Andersén, Inga-Britt Bohlin, Rune           

Lundén, Evy Edenholm och Sonja Lejmark 

 PO Damberg (KPR) 

 

§1 Inledning 

 Ordföranden Elisabet hälsar alla ledamöter välkomna och förklarar mötet 

öppnat. 

 

§2 Godkännande av ärendelista 

 Styrelsens beslut 

Ärendelistan godkänns. 

  

§3 Föregående mötesprotokoll, 2024-04-02 

 Styrelsen kommer att bjuda in demenssjuksköterskan vid lämpligt tillfälle under 

hösten. 

Styrelsens beslut 

 Protokollet läggs till handlingarna. 

  

§4 Medlemsfrågor 

 Rune redovisar följande förändringar av antalet medlemmar sedan styrelsemötet 

den 2 april: 

 Två nya medlemmar har tillkommit, en medlem är avliden samt nio medlemmar 

är avförda ur medlemsregistret. 
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För närvarande har vi 452 aktiva och 16 vänmedlemmar. Samtliga har betalat 

sin årsavgift. 

  

§5 KPR 

 PO rapporterar från KPR:s au-sammanträde tidigare idag. 

Vid kommande KPR-sammanträde kommer bland annat nyanställda 

äldreomsorgschefen samt säkerhetssamordnaren ha möjlighet att presentera sig.  

Kommunens folkhälsostrateg kommer också att medverka. 

Äldreomsorgsplanen finns med på dagordningen.  

Det uppges finnas planer på samtal mellan kommunstyrelsen och KPR om synen 

på och möjligheten att bedriva ett föreningsdrivet Seniorernas hus i 

Djäknehallen. 

Styrelsen vill att PO tar med sig frågan till KPR om de oacceptabelt långa 

väntetiderna för läkartid till Bräcke vårdcentral Vilan.  

 

§6 Övriga rapporter 

- Utbildningsdag för styrelsen 

Elisabet, Rune och Lars har medverkat i en utbildningsdag i Skövde den 29 

april. Dagen kan sammanfattas som givande och positiv med flera nya idéer som 

kan utvecklas mot målet att få fler och engagerade medlemmar till vår förening. 

Styrelsens beslut 

1. Ge medlemmarna möjlighet att bjuda med vänner till månadsmötena.  

Medlemmen och vännerna har gratis inträde vid prova-på tillfället. 

2. Ordna en workshop för styrelsen och engagerade medlemmar under v 

40. Syftet med dagen är att utveckla föreningens verksamhet. 

Vidare planering kommer att ske vid styrelsens kommande möte den 3 

juni.  

 

- Arkivhandlingarna 

 Rune har hämtat ut handlingarna från Skaraborgs Föreningsarkiv i Lidköping. 

 Handlingarna förvaras för tillfället i Sockerbagaren. 

 

§7 Ekonomin 

 Inga-Britt redovisar ett positivt resultat t om april med drygt 24 tkr. 

Styrelsens beslut vid föregående möte den 2 april om försäljning och placering 

av föreningens fonder har verkställts.  
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§8 Program/aktuellt läge 

 11 maj Opera live på Folkets hus i Lidköping, Madame Butterfly 

 15 maj Månadsmöte med Andreas Ljung 

22 maj Bussresan till Dalsland är inställd, få anmälda 

31 maj Sommarlunch på Flämslätt  

18 oktober Gemensam Pubkväll med PRO i Smedjan. Planering pågår. 

 

§9 Webbsida och Facebook 

Samarbetet mellan Sune Wallström och Rune har kommit igång på ett bra sätt 

både runt webbsidan och Facebook. 

 

§10 Aktuella inbjudningar/konferenser, skrivelser från förbund och Distriktet  

- Elisabet tackar ombuden för ett väl genomfört arbete i samband med 

distriktets årsstämma på Flämslätt den 11 april.  

Glädjande nog antog distriktsstämman vår motion om 

distriktsgemensamma resor och evenemang. Elisabet ingår i 

arbetsgruppen för genomförandet. 

- Rune informerar om att föreningen erbjuds Halk- och teknikkörning vid 

fyra olika tillfällen under hösten till rabatterat pris. 

- Aina ska medverka i Kaplansdagen den 25 maj. Övriga 

styrelseledamöter som vill delta anmäler sig till Aina. 

- Tibro SPF Seniorerna inbjuder till distriktsmästerskap i boule 2024 den 

11 juni.  

 

§11 Övrigt 

 Skara kommuns Josefina Timberg och Ulrica Lomell har bjudits in till dagens 

möte för ett inledande samtal kring ökad delaktighet samt påverkansmöjligheter 

från medborgare när det gäller vård och omsorg i kommunen. Mötet är inställt 

på grund av sjukdom. De önskar återkomma vid ett annat tillfälle. 

 Styrelsens beslut 

 Bjuda in Josefina och Ulrica till styrelsemötet den 12 augusti alternativt den 2 

september. 

 

§12 Nästa styrelsemöte 

 Måndagen den 3 juni kl 15 – senast 17 i Sockerbagaren. Evy tar med fika. 

 

Föreningens medverkan i Seniormässan ska planeras. Mässan ska gå av stapeln 

sista lördagen i augusti. 
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§13 Nästa månadsmöte 

 Onsdagen den 15 maj kl 14 i Missionskyrkan med Andreas Ljung. 

 

 

§14 Mötet avslutas 

Ledamöterna tackar Inga-Britt för de goda kakorna. 

  

Elisabet tackar för ett givande möte. Mötet avslutas. 

 

 

 

Justeras: 

Elisabet Stålarm    Sonja Lejmark 

Ordförande      Sekreterare 
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Protokoll från styrelsemötet, 2024-05-06, kl 15 - 17 


 


Plats: Sockerbagaren, Skara 


Närvarande: Elisabet Stålarm, Lars Andersson, Aina Andersén, Inga-Britt Bohlin, Rune           


Lundén, Evy Edenholm och Sonja Lejmark 


 PO Damberg (KPR) 


 


§1 Inledning 


 Ordföranden Elisabet hälsar alla ledamöter välkomna och förklarar mötet 


öppnat. 


 


§2 Godkännande av ärendelista 


 Styrelsens beslut 


Ärendelistan godkänns. 


  


§3 Föregående mötesprotokoll, 2024-04-02 


 Styrelsen kommer att bjuda in demenssjuksköterskan vid lämpligt tillfälle under 


hösten. 


Styrelsens beslut 


 Protokollet läggs till handlingarna. 


  


§4 Medlemsfrågor 


 Rune redovisar följande förändringar av antalet medlemmar sedan styrelsemötet 


den 2 april: 


 Två nya medlemmar har tillkommit, en medlem är avliden samt nio medlemmar 


är avförda ur medlemsregistret. 
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För närvarande har vi 452 aktiva och 16 vänmedlemmar. Samtliga har betalat 


sin årsavgift. 


  


§5 KPR 


 PO rapporterar från KPR:s au-sammanträde tidigare idag. 


Vid kommande KPR-sammanträde kommer bland annat nyanställda 


äldreomsorgschefen samt säkerhetssamordnaren ha möjlighet att presentera sig.  


Kommunens folkhälsostrateg kommer också att medverka. 


Äldreomsorgsplanen finns med på dagordningen.  


Det uppges finnas planer på samtal mellan kommunstyrelsen och KPR om synen 


på och möjligheten att bedriva ett föreningsdrivet Seniorernas hus i 


Djäknehallen. 


Styrelsen vill att PO tar med sig frågan till KPR om de oacceptabelt långa 


väntetiderna för läkartid till Bräcke vårdcentral Vilan.  


 


§6 Övriga rapporter 


- Utbildningsdag för styrelsen 


Elisabet, Rune och Lars har medverkat i en utbildningsdag i Skövde den 29 


april. Dagen kan sammanfattas som givande och positiv med flera nya idéer som 


kan utvecklas mot målet att få fler och engagerade medlemmar till vår förening. 


Styrelsens beslut 


1. Ge medlemmarna möjlighet att bjuda med vänner till månadsmötena.  


Medlemmen och vännerna har gratis inträde vid prova-på tillfället. 


2. Ordna en workshop för styrelsen och engagerade medlemmar under v 


40. Syftet med dagen är att utveckla föreningens verksamhet. 


Vidare planering kommer att ske vid styrelsens kommande möte den 3 


juni.  


 


- Arkivhandlingarna 


 Rune har hämtat ut handlingarna från Skaraborgs Föreningsarkiv i Lidköping. 


 Handlingarna förvaras för tillfället i Sockerbagaren. 


 


§7 Ekonomin 


 Inga-Britt redovisar ett positivt resultat t om april med drygt 24 tkr. 


Styrelsens beslut vid föregående möte den 2 april om försäljning och placering 


av föreningens fonder har verkställts.  
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§8 Program/aktuellt läge 


 11 maj Opera live på Folkets hus i Lidköping, Madame Butterfly 


 15 maj Månadsmöte med Andreas Ljung 


22 maj Bussresan till Dalsland är inställd, få anmälda 


31 maj Sommarlunch på Flämslätt  


18 oktober Gemensam Pubkväll med PRO i Smedjan. Planering pågår. 


 


§9 Webbsida och Facebook 


Samarbetet mellan Sune Wallström och Rune har kommit igång på ett bra sätt 


både runt webbsidan och Facebook. 


 


§10 Aktuella inbjudningar/konferenser, skrivelser från förbund och Distriktet  


- Elisabet tackar ombuden för ett väl genomfört arbete i samband med 


distriktets årsstämma på Flämslätt den 11 april.  


Glädjande nog antog distriktsstämman vår motion om 


distriktsgemensamma resor och evenemang. Elisabet ingår i 


arbetsgruppen för genomförandet. 


- Rune informerar om att föreningen erbjuds Halk- och teknikkörning vid 


fyra olika tillfällen under hösten till rabatterat pris. 


- Aina ska medverka i Kaplansdagen den 25 maj. Övriga 


styrelseledamöter som vill delta anmäler sig till Aina. 


- Tibro SPF Seniorerna inbjuder till distriktsmästerskap i boule 2024 den 


11 juni.  


 


§11 Övrigt 


 Skara kommuns Josefina Timberg och Ulrica Lomell har bjudits in till dagens 


möte för ett inledande samtal kring ökad delaktighet samt påverkansmöjligheter 


från medborgare när det gäller vård och omsorg i kommunen. Mötet är inställt 


på grund av sjukdom. De önskar återkomma vid ett annat tillfälle. 


 Styrelsens beslut 


 Bjuda in Josefina och Ulrica till styrelsemötet den 12 augusti alternativt den 2 


september. 


 


§12 Nästa styrelsemöte 


 Måndagen den 3 juni kl 15 – senast 17 i Sockerbagaren. Evy tar med fika. 


 


Föreningens medverkan i Seniormässan ska planeras. Mässan ska gå av stapeln 


sista lördagen i augusti. 
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§13 Nästa månadsmöte 


 Onsdagen den 15 maj kl 14 i Missionskyrkan med Andreas Ljung. 


 


 


§14 Mötet avslutas 


Ledamöterna tackar Inga-Britt för de goda kakorna. 


  


Elisabet tackar för ett givande möte. Mötet avslutas. 


 


 


 


Justeras: 


Elisabet Stålarm    Sonja Lejmark 


Ordförande      Sekreterare 
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